
»Pleh muzika« tudi v Vodicah

Konec je mrtvila
Kulturno življenje v Vodicah je v zadnjih

nekaj letih povsem zamrlo. Razen nekaj pro-
slav ob pomembnejših praznikih, gostovanj ne-
katerih povsem amaterskih dramskih skupin, ni
bilo omembe vrednih dogodkov.

• Ceprav tudi komisija za kulturo pri sve-
tu KS Vodice ni zaživela kot bi morala, pa so
v Vodicah letos le doživeli pomemben kulturni
dogodek: na proslavi ob dnevu republike v
dvorani doma KS so se širšemu občinstvu prvič
predstavili člani novo ustanovljene vodiške
godbe. Gledalci v polni dvorani so njihovo
igranje izredno lepo sprejeli.

• Nekaj več nam je o vodiški godbi pove-
dal predsednik upravnega odbora godbe, Feliks
Nahtigal.

• »Godba ima v Vodicah že dolgo tradicijo,
vendar pa je pred nekaj leti igranje povsem
zamrlo, saj ni bilo pravega vodje. V ljudeh je
še vedno tlela želja po igranju in zato se je
kar 39 občanov odzvalo pobudi za ponovno o-
živitev vodiške godbe. 7. marec 1975 lahko šte-
jemo kot ponovno rojstvo godbe Vodice.«

• »Trenutno šteje naša godba 39 članov,
kapelnik pa je 65-letni Ernest Kvartič iz Dupli-
ce pri Kamniku. Ceprav je že precej v letih, je
v njem še vedno polno elana, glasba je po-
vsem njegov svet, zato je tudi prevzel vode-
nje vodiške godbe.«

• »Tudi prostore za vaje — imamo jih tri-
krat tedensko — v vodiškem gasilskem domu
smo dobili, tako da vsaj s te strani nimamo
prehudih težav.«

• »Precej večje težave pa so seveda z de-
narjem. Nakup novih instrumentov, not, stojal
je veljal kar okrog deset starih milijonov. Vsak
član je prispeval tisoč novih dinarjev, občani
so nam darovali 29.000 din, turistično društvo
Vodice je priraaknilo 5 tisoč, KK SZDL Vodice
pa 3.500 din, za okrogle štiri stare milijone pa
imamo še dolgov. Upa.mo, da bomo nekaj sred-
stev dobili od Zveze kulturno prosvetnih orga-
nizacij občine Siška, nekaj pa bomo dobili tudi
s predvideno novoletno zabavo v dvorani do-
ma KS v Vodicah,« je hitel pripovedovati Fe-
liks Nahtigal.

• »In načrti?«
• »Seveda bo potrebno še veliko vaj, saj se

vsi zavedamo, da prav kvalitetno še ne igra-
mo. Predvsem je razveseljivo, da je udeležba
na vajah izredno dobra in da vsi godbeniki va-
dijo izredno prizadevno. V načrtu imamo samo-
stojni koncert v Vodicah in pa seveda gosto-
vanja. Povsod bomo šli, kamor nas bodo pova-
bili,« je zatrdil delavni predsednik godbe.

• Prepričani smo, da nam bodo vodiški god-
beniki zaigrali mnogo poskočnih viž in da bodo
s svojim delom, vajami in igranjem demanti-
rjali vse tiste, ki so trdili, da v šišenski občini
ne potrebujemo še ene godbe. Kdo pa jim prav-
zaprav lahko odvzame njihovo veselje do igra-
nja, do glasbe, ki ga vodiški godbeniki imajo?
Prav gotovo nihče nima te pravice. Ob koncu
samo še majhna zanimivost: najmlajši član
godbe ima komaj 12 let, najstarejši pa 68 let.


